
Zápis z jednání školské rady ze dne 12. 10. 2021 

 

Přítomní členové ŠR: Michaela Vrbatová DiS, Libuše Benková, Kamila Pešková, Mgr. Petr 

Ečer, Mgr. František Jauris  

 

Hosté: Ing. Jaroslava Brožová Lampertová – starostka obce 

Mgr.Lenka Stehlíková – ředitelka školy 

 

 

1) Projednání výroční zprávy a její schválení 

Výroční zpráva byla schválena jednohlasně. 

2) Projednání Strategického plánu na dalších šest let 

Paní starostka Brožová Lampertová navrhla přidat do strategického plánu školy požadavek 

na vybudování zcela nové školy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ve Velké Hleďsebi 12.10.2021 

Zapsal : František Jauris 


